










此結單所列賬目如有錯漏，請於結單發出日期後九十天内通知本行，否則本行即視該賬為無誤，並請保存此結單以備參考。貴戶地址如有變更請從速以書面通知本行。
IN CASE OF ERROR OR OMISSION, PLEASE NOTIFY THE BANK WITHIN 90 DAYS FROM THE DATE OF DISPATCH OF THIS STATEMENT. OTHERWISE THE TRANSACTIONS RECORDED ON
THIS STATEMENT WILL BE DEEMED CORRECT.PLEASE KEEP THIS STATEMENT FOR REFERENCE AND ADVISE THE BANK IMMEDIATELY OF ANY CHANGE OF CORRESPONDENCE ADDRESS.
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HONG KONG

SHUI ON CTR 6-8 HARBOUR RD

RM 1006 10/F

REDFORD CHARITABLE FOUNDATION

WAN CHAI

賬  戶  結  單

ACCOUNT  STATEMENT

原幣支出
WITHDRAWALS

原幣存入
DEPOSITS

交易日期
TX. DATE

貨幣
CUR

原幣結餘
ORG. CURRENCY BAL.

交易摘要
TX.DETAILS

HKD 908,809.35承前餘額 BAL B/F

HKD 108,809.35800,000.002023/10/16 轉賬交易 TRANSFER

HKD 108,945.74136.392023/10/31 利息 INTEREST

HKD 8,945.74100,000.002023/11/01 轉賬交易 TRANSFER

8,945.74Balance 結餘

136.39
項  合計
amounting to

1
本月結清單收入共
Total No. of deposits

900,000.00
本月結清單支出共
Total No. of withdrawals

項  合計
amounting to

2

賬戶交易記錄 ACCOUNT ACTIVITIES

上述VISA自動櫃員機現金提款（如有）之兌換率已包括1.95%額外兌換手續費（當中包括VISA向銀行收取的1%交易徵費）。
The above VISA ATM cash withdrawal (if have) exchange rate includes 1.95% conversion charge (inclusive of a fee charged by VISA International to the
Bank at the rate of 1%).
閣下如對賬項有任何查詢，請於辦公時間內致電本行客戶熱線 223 95559 或與本行聯絡。
If you have any queries, please call our Customer Hotline at 223 95559 or contact our Bank during office hours.

* * * * * END OF LIST * * * * *


